
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 29. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
30.9. 2021 

 

 

Přítomni:, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, 

                František Kraml, Jiří Hrouda, Josef Ředina 

 

Omluveni: Vojtěch Rosina, Anton Murárik  

 

Přítomní občané: nikdo 

                                                                       

Přítomno: 7 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 7/2021 a 8/2021 

5. Prezentace veřejného osvětlení 

6. Výběr dodavatele informačních radarů 

7. Diskuse 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Petra Šavrdu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

 

ad 4/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 7/2021 a 8/2021: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 6 /2021. 



ad 5/ 

Prezentace veřejného osvětlení: 

Firma Sathea vision s.r.o. (Boršov-Praha 1) v rámci prezentace předvedla zastupitelům obce v provozu svou 

osvětlovací soustavu veřejného osvětlení. 

  

 

ad 6/ 

Výběr dodavatele informačních radarů: 

Starosta seznámil ZO s 3 cenovými nabídkami na instalaci informačních radarů: 

- firma SOVT-RADIO spol. s.r.o. Vodňany- 371 409,50 Kč 

- firma VATEC electronics spol. s.r.o. Bezdědovice- 364 038,00 Kč 

- firma Radek Pikl, Chrudim-  375 000,00 Kč 

ZO zohlednilo kromě ceny též servisní smlouvu, vzdálenost a reference. 

 

Návrh usnesení: ZO se rozhodlo zadat zakázku na instalaci radarů firmě Vatec electronics 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 118/2021 bylo schváleno. 

 

Instalace radarů je podpořena dotací z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje. 

 

ad 7/ 

Diskuze: 

 

• Na místě bývalé mlíčnice zůstane pouze stávající podesta, která drží svah s RD č.p. 22. O zbudování 

pergoly se přestalo uvažovat, stavba se tam dle názoru ZO moc nehodí. 

 

• Starosta seznámil ZO o proběhlé kontrole z HZS Strakonice a krizového štábu MěÚ Blatná. Komise 

neshledala závad, pouze vydala doporučení pro jednotku SDH. 

 

• Starosta seznámil ZO, že ve 40. týdnu 2021 začne rekonstrukce obecní cesty od hřiště u Dalině na 

Pacelice.  

 

• ZO prodiskutovalo možnost změny předsedy kulturní komise a většina došla k názoru, že vhodnějším 

předsedou místo Petra Šavrdy by byla Kateřina Schawarzová, které má více času a už nyní zajišťuje 

většinu kulturních akcí v obci. 

 

• Rekonstrukce návsi: 

Jelikož už je k dispozici vizualizace budoucí možné podoby návsi, ZO probralo všechny kroky, které 

je třeba udělat v měsíci říjnu pro co největší informovanost všech obyvatel obce: 

- webové stránky obce, nástěnky, maily, Bubeníček, veřejná schůze (pravděpodobně 22.10. 2021 

v malém sále KD), následný dotazník 

 

 

 

      

                                      

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Petr Šavrda, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


